



Product name

Killua Zoldyck - Ikigai by Tsume

Description

This statue plunges you straight into the heart of the battle. It showcases Killua's unique and electrifying style, perfectly capturing the raw energy of his "Kanmuru" attack. A must-have piece for any Hunter x Hunter collector, this statue will stand out in any collection.

The electricity effects radiate around the statue, enhancing the feeling of speed and power emanating from Killua in his "Godspeed" mode, a formidable technique that brings this piece to life with striking realism.

Killua's gaze, filled with rage and determination, conveys the full intensity of the battle. His expression is a testament to his will and commitment to this crucial battle.

The dynamism of this statue is reinforced by Killua's combative attitude and the impression of speed that emerges. The movement is faithfully transcribed to offer a superb representation of this powerful attack.

Name	Killua Zoldyck
License	Hunter X Hunter
Range	Ikigai
Scale	1/6
Edition Size	700
Sales price	332,50 € EXCL. VAT
Number of Boxes	1
Reference Box	IGHXH04

Characteristics

Artistic Direction / At concept / 3D Sculpt Paint:
Tsume Team

Size

W: 18 cm D: 38 cm H: 34 cm

EAN Code





Nom de produit

Killua Zoldyck - Ikigai by Tsume

Description

Cette statue vous plonge directement au cœur du combat. Elle met en avant le style unique et électrique de Killua, incarnant à la perfection l'énergie pure de son attaque "Kanmuru". Cette pièce incontournable pour tout collectionneur de Hunter x Hunter saura se démarquer dans n'importe quelle collection.

Les effets d'électricité jaillissent tout autour de la statue, accentuant l'impression de vitesse et de puissance dégagée par Kirua dans son mode "Vitesse divine", une technique redoutable qui donne vie à cette pièce avec un réalisme saisissant.

Le regard de Kirua, plein de rage et de détermination, transmet toute l'intensité du combat. Son expression témoigne de sa volonté et de son engagement dans cette bataille cruciale. Le dynamisme de cette statue est renforcé par l'attitude combative de Kirua et l'impression de vitesse qui se dégage. Le mouvement est fidèlement retranscrit pour offrir une superbe représentation de cette puissante attaque.

Nom	Killua Zoldyck
Licence	Hunter X Hunter
Gamme	Ikigai
Echelle	1/6
Tirage	700
Prix de vente	332,50 € HT
Nombre de boite	1
Référence Boite	IGHXH04

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / 3D Sculpt /
Peinture : Tsume Team

Dimensions

W: 18 cm D: 38 cm H: 34 cm

EAN Code

